

Manufacturer Disclosure Requirements as per Article 39.1 of the Quebec Consumer protection Act
****FUJIFILM INSTAX DEVICES****

Availability of Replacement Parts, Repair Services and Repair/Maintenance Information:

Information contained herein is intended exclusively for Quebec consumers, in accordance with the requirements of the Quebec Consumer Protection Act

Product Category	Availability of replacement parts	Availability of repair services	Availability of the information necessary to maintain or repair the device
All Fujifilm Instax™ Devices (each, a “device”)	 <i>Replacement parts for Instax™ devices are not available.</i> <i>Any unauthorized self-repair attempts may compromise the device performance, void the limited warranty, and pose serious risks - including physical injury, equipment damage, or data loss - for which Fujifilm assumes no responsibility.</i>	 <i>Repair services of Instax™ devices are not available.</i> <i>General customer service support is available via telephone and email. Please select Canada as your region and then visit https://instax.com/support/ for contact details and assistance).</i>	 <i>Basic repairs and maintenance information can be accessed by consumer via the guide / user manual accompanying the devices (guides/ manuals may be provided physically or electronically at the following URL:</i> https://instax.com/support/ <i>Firmware upgrade information for some Instax™ devices is available at the following URL: https://instax.com/support/</i> <i>Additional maintenance or repair information is not available with respect to Instax™ devices.</i>

Legend

Not available



Available in part



Available



Exigences de divulgation des fabricants conformément à l'article 39.1 de la *Loi sur la protection du consommateur* du Québec
****DISPOSITIFS FUJIFILM INSTAX****

Disponibilité: pièces de rechange, services de réparation et renseignements nécessaires à la réparation / l'entretien

Les renseignements présentés ici sont à l'intention des consommateurs québécois exclusivement, conformément aux exigences de la *Loi sur la protection du consommateur* du Québec.

Catégorie de produits	Disponibilité des pièces de rechange	Disponibilité des services de réparation	Disponibilité des renseignements nécessaires à l'entretien ou la réparation
Tous les dispositifs Fujifilm Instax ^{MC} (individuellement, «dispositif»)	 Aucune pièce de rechange n'est disponible pour les dispositifs Instax^{MC}. Toute tentative de réparation non autorisée par l'utilisateur peut compromettre la performance du dispositif, annuler la garantie limitée et présenter des risques importants – y compris blessures physiques, dommages à l'équipement ou pertes de données – pour lesquels Fujifilm n'assume aucune responsabilité.	 Aucun service de réparation n'est disponible pour les dispositifs Instax^{MC}. Le support à la clientèle général est offert par téléphone et par courriel. Veuillez choisir le Canada comme région puis visiter https://instax.com/support/ pour connaître les coordonnées et demander de l'aide.	 Les consommateurs peuvent accéder aux renseignements de réparation et d'entretien de base dans le guide / manuel d'utilisation accompagnant les dispositifs (les guides / manuels peuvent être fournis sous forme physique ou sous forme électronique à l'adresse URL suivante: https://instax.com/support/). Les renseignements sur les mises à niveau micrologicielles de certains dispositifs Instax^{MC} sont présentés à l'adresse URL suivante: https://instax.com/support/ Aucun renseignement supplémentaire concernant l'entretien ou la réparation des dispositifs Instax^{MC} n'est disponible.

Légende

Non disponible



Disponible en partie



Disponible

